
 Årsberetning til årsmøte

Årsberetning

Beak Ma Tae Kwon Do
Elverum

2022
Sammen med årsregnskapet skal årsberetningen gi et bilde av aktivitet og økonomisk status i 
idrettslaget.
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Styrets sammensetning
Leder: Dag Blakstad 

Nestleder: Helene Andersen Engevik

Styremedlem:  Leif-Halvor Kristensen

Styrets arbeid
Styremøter
Alle saker behandlet på epost og messenger. Det har ikke vært behov i styret for
å møtes fysisk.

Spesielle oppgaver
Beslutte innkjøp av draktmerker hvor kostnad gikk ut over budsjett.

Aktivitet
2022 har vært et år mindre preget av pandemien enn foregående år, men vi har 
hatt en god del fravær pga sykdom. Det ble derfor kun en gradering på grunn av 
for lite treninger.

I Juni var trener på sommerleir hos Chon Ji Tae Kwon Do. På sommerleiren var 
det invitert 3 internasjonale mastere: Ky-Thuy Dang, master Oktay Cakir og 
master Philip Reyes. Det var utøvere fra 6-70 år der og lett å finne nye å bli kjent
med og trene sammen med.

Vi hadde besøk av en gjestetrener som viste oss Brasiliansk Jiu Jiutsu, noe de 
som deltok syntes var spennende.

Vurdering av aktivitet i forhold til mål

Målet var å rekruttere nye medlemmer, og vi fikk 3 nye og 2 som sluttet.

Klubben fikk en ny en 3. Dan, en 1. Dan-gradert i 2022 og 2 med 2. Cup, og men 
utviklingen innen Tae kwon do generelt ble litt svakere enn vi håpet på grunnet 
mye sykdomsrelatert fravær. Det ble derfor kun en gradering i 2022. Denne ble 
også flyttet fra Juni til September av samme grunn.

Medlemstall
0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 

eldre
Totalt

Kvinner 0 0 1 0 2 3

Menn 0 2 3 0 3 8

Totalt 2 4 0 4 11
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Årsregnskap 

Vi fikk 11603,- i tilskuddsmidler fra Idrettsforbundet og lokale midler i 2022. 

Medlemskontingent Kampsportforbundet på 1100,-. Vi hadde et overskudd på 
3515,- kr. Årsregnskap er vedlagt dokumentene til behandling på årsmøtet 2023.
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